
Vragen agendapunt  9 Raadscommissievergadering 22 juni 2020

Afhandeling motie camperplaatsen (3 vragen)

1. Inzichtelijke maken welke de extra kosten voor een camperservicepunt zijn bij het aanleggen 
van een camperplaats.
We zijn in het onderzoeksverslag en het raadsvoorstel uitgegaan van camperplaatsen met alleen 
elektriciteit. De kosten voor aanleg van elektriciteitspunten staan in het raadsvoorstel genoemd; deze 
worden globaal geraamd op € 10.000. In deze kosten is tevens inbegrepen het plaatsen van een 
afvalbak en de borden met aanduiding van de camperplaatsen. Het bedrag is bedoeld om de raad een 
indicatie te geven van een ‘eenvoudige’ camperplaats.
Het begrip ‘camperservicepunt’ dient verder geduid te worden. Een camperservicepunt kan naast de 
elektriciteit een watertappunt, een vuilwaterafvoerput en een lozingspunt voor een cassettetoilet 
bevatten. Raming van deze kosten van deze drie zaken hangt  samen met de aanwezigheid van 
waterleiding en riolering op of nabij de locatie. Het voert te ver om deze kosten in dit stadium uit te 
zoeken. Dit is iets dat namelijk in het vervolg onderzoek aan bod komt.

2. Nakijken of ook de bezettingsgegevens van de overige campings verkregen kunnen worden 
voor de besluitvormende raadsvergadering. 
Deze vraag ligt iets genuanceerder. Er werd gevraagd:

a) op basis van welke factoren gekozen is voor de campings die opgesomd staan in het 
overzicht van de bezettingsgraad en 

b) de bezettingsgraad uit eerder onderzoek met de raad te delen.

Ad a)
Tijdens de werkvergadering gaf de raad aan dat de behoefte aan camperplaatsen nader moet worden 
onderzocht aan de hand van de bezettingsgraad van campings en camperplaatsen in de regio. 
Daarop zijn de regionale camperplaatsen tussen Roermond en Venlo aangeschreven, aangevuld met 
de camperplaatsen in Leudal en in Gennep. Vervolgens is, gelet op de schriftelijke respons, 
(meerdere malen) telefonisch contact gezocht. Dit heeft uiteindelijk geresulteerd in de bijlage bij het 
raadsvoorstel. Criteria zijn dus de camperplaatsen in de regio.

Ad b). 
We hebben in het eerdere onderzoek (2019), waarvan het verslag ter inzage ligt, niet expliciet contact 
gehad met campings of camperplaatsen. Dat hebben we ook toegelicht tijdens de werkvergadering. 
Wat we destijds lieten zien, was een kaartje met de campings en camperplaatsen in de regio waar 
campers kunnen staan. In de toelichting is aangegeven dat er geen feitelijk behoefteonderzoek plaats 
heeft gevonden, omdat dit te tijdrovend was. In plaats daarvan is er, conform de uitspraken van de 
indienende partijen tijdens de raadsvergadering in juli 2019, gekeken naar het bestaande aanbod in 
de regio. Concreet betekent dit dus dat we behoudens de bijlage ‘overzicht bezetting’ geen verdere 
cijfers hebben.

3. de bezettingsgraden van de Petrushoeve en Natuurplezier nogmaals op te vragen.
In het overzicht van de bezetting wordt de bezetting van de camperplaatsen op de campings getoond.
De beide campings hebben geen splitsing gemaakt tussen campers en overige 
kampeermogelijkheden (tenten/caravans). De bezettingsgraad voor sec campers is voor hun niet te 
geven. 


